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Samenva'ng van de Bewonersbijeenkomst Dorpsraad Rockanje op 3 juni 2024 in het Badhotel te 
Rockanje   
 
Aanwezig van de zijde van de dorpsraad: Ferry den Hoed (voorzi6er), René van de Hoek (secretaris), 
Jan Hoogstad (penningmeester), Nely van de Kolk (lid), Betsy Gouman (lid) en Leen Klok (lid). 
Afwezig: Frits van Luxemburg (lid), Maarten-Jan de Koning (lid) en Frank van Rongen (lid). 
 
Van de zijde van de gemeente zijn aanwezig: Peter Schop (wethouder Voorne aan Zee), Ellen Eijs 
(Projectleider Gebiedsontwikkeling Voorne aan Zee) en Rick van Eck (Beleidsadviseur Wonen Voorne 
aan Zee)  
 
Er zijn ruim 70 belangstellenden aanwezig. 
 
1. Opening 

Ferry den Hoed (voorzi6er) opent de bijeenkomst en heet iedereen van harte welkom. Hij stelt de 
aanwezige leden van de dorpsraad voor. Hij neemt het programma voor de avond door. 

 
2. ToelichDng acDviteiten dorpsraad 

René van der Hoek (secretaris) wijst op het doel van de S9ch9ng Dorpsraad Rockanje die 
14 oktober 2022 is opgericht. De dorpsraad behar9gt het algemeen belang van de 
inwoners van Rockanje. De 9 leden van de dorpsraad zijn vrijwilligers en opereren 
onaEankelijk. De dorpsraad geeF gevraagd en ongevraagd advies aan de gemeente, 
maar ook aan andere organisa9es zoals het waterschap en natuurorganisa9es. 

Een greep uit de activiteiten van de dorpsraad in de afgelopen maanden van dit jaar: 

Verzanding van de kust 
Er is een concept toekomstperspec9ef m.b.t. de Haringvlietmonding opgesteld door 
bureau Kuiper Compagnons. De dorpsraad vindt het van cruciaal belang dat de inwoners 
van Rockanje geïnformeerd worden over dit toekomstperspec9ef en dringen daar 
permanent op aan. Hopelijk kan er 9jdens een volgende bewonersavond een toelich9ng 
worden gegeven. 
 
Gesprek met waterschap Hollandse Delta 
Er is kennisgemaakt met Heemraad mw. Wiersma. Zij is o.a. verantwoordelijk voor de 
wegen die in beheer zijn bij het waterschap. Op haar verzoek heeF de dorpsraad 
geïnventariseerd waar sprake is van onveilige fietsroutes naar scholen. De route rich9ng 
Brielle, via de Strypsedijk, Woudseweg en Zuurlandsedijk, is als onveilig naar voren 
gekomen. De route wordt meegenomen in het rapport ‘Fietsnetwerk Waterschap 
Hollandse Delta’.  
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Schouw rolstoel/rollatorvriendelijke centrum 
Eind 2023 heeft de dorpsraad onderzocht welke problemen mensen met een rolstoel of 
rollator ondervinden in het centrum van Rockanje. Dat heeft zo’n 11 verbeterpunten 
opgeleverd. Helaas heeft de gemeente daar nog niet op gereageerd, maar wel laten 
weten dat de reactie binnenkort volgt. 
 
Verordening dorps- en wijkraden 
Er is deelgenomen aan een werkgroep met enkele raadsleden om een verordening op te 
stellen voor de dorps- en wijkraden. Daarin worden o.a. de taken van dorps- en 
wijkraden beschreven en de regels voor subsidie. Op 11 juni a.s. wordt deze verordening 
in de commissie behandeld en daarna volgt besluitvorming door de gemeenteraad. 
 
Kennismaking Natuurmonumenten 
Vorige maand is kennisgemaakt met Natuurmonumenten. Natuurmonumenten beheert 
het duingebied rond Rockanje m.u.v. het gebied tussen de 1e en 2e slag dat door de 
gemeente wordt beheerd. Er worden gesprekken gevoerd om dit beheer over te dragen 
aan Natuurmonumenten. Natuurmonumenten heeft aangegeven dat het overdragen van 
het gebied vooralsnog niet tot een andere situatie zal leiden m.b.t. het gebruik.  
 
Aula begraafplaats 
O.a. dankzij een lobby van dorpsraadslid Leen Klok zal er binnenkort weer koffie 
geschonken worden in de aula van de begraafplaats, zodat daarvoor geen (duur) 
cateringbedrijf hoeft te worden ingehuurd. Ook heeft de gemeente geld vrijgemaakt 
voor het aanschaffen van audio- visuele middelen. 
  
Naast de genoemde punten hebben leden van de dorpsraad deelgenomen aan allerlei 
overleggen over onder andere het evenementenbeleid, mogelijke bouw van 
kerncentrales op de Maasvlakte, de Wonen Welzijns en Zorgvisie, de Omgevingsvisie etc.  
 
Tot slot wijst René erop dat de dorpsraad per e-mail kan worden benaderd en de 
vergaderingen kunnen worden bijgewoond. Alle informatie is te vinden op de website 
www.dorpsraadrockanje.nl 
 
N.a.v. een vraag over het plaatsen van een lantaarnpaal antwoordt René dat tijdens de 
schouw over de openbare verlichting bleek dat de meningen over het plaatsen van 
openbare verlichting vaak verschillend zijn. Om iets te bereiken op dit gebied is het 
handig om overeenstemming met de bewoners te krijgen en daarmee naar de gemeente 
te stappen.  
 
N.a.v. een vraag over de kwaliteit van de trottoirs zal de dorpsraad bij de gemeente 
nagaan of er een onderhoudsprogramma is en hoe dat eruit ziet. 
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N.a.v. een vraag over de snelheid van het autoverkeer op de Molendijk antwoordt René 
dat het waterschap heeft aangegeven dat het deel wat bij het schap in beheer is, in 2025 
aan onderhoud toe is. Het deel dat in beheer is bij de gemeente ziet er ook slecht uit. Hij 
stelt voor om als bewoners in overleg te treden met de dorpsraad om gezamenlijk te 
kijken hoe hierop actie kan worden ondernomen. 
 

3. Mobiliteitsvisie 
Nely van der Kolk begeleidt dit agendapunt met Leen Klok. Nely geeft aan dat de 
gemeente aan een Mobiliteitsplan werkt voor heel Westvoorne. Onlangs hebben 
bewoners een enquête kunnen invullen. Op basis daarvan kan de gemeente Voorne aan 
Zee vaststellen waar de verkeerssituatie verbeterd moet worden. De dorpsraad is 
benieuwd hoe bewoners aankijken tegen bereikbaarheid en verkeersveiligheid. Nely 
verzoekt de aanwezigen hun opvattingen daarover te delen. Naar aanleiding daarvan 
wordt het volgende opgemerkt: 
- Bewoners dienen in de eerste plaats hun eigen gedrag in het verkeer te verbeteren. 

Door fatbikes wordt bijvoorbeeld veel te hard gereden en ook zonder helm.  
Leen merkt op dat de politie geen capaciteit heeft om intensief te handhaven. De 
vraag is dus of er fysieke maatregelen genomen kunnen worden om de situatie te 
verbeteren. 

- Een bewoner van de Willem de Waalstraat wijst op de snelheid van het autoverkeer 
in deze straat. Wellicht helpen verkeersdrempels. 
Leen zegt dat drempels de snelheid terugdringen, maar ook vaak tot klachten over 
trillingen leiden.  

- De wegen die in beheer zijn bij het waterschap hebben een maximumsnelheid van 60 
km/h. Dat is verwarrend. Het is beter om er 50km/h van te maken. 
Wethouder Schopt reageert op deze opmerking. Hij legt uit waarom de 
mobiliteitsvisie wordt gemaakt. Hij wil een beeld hebben over de hele gemeente 
Voorne aan Zee. Alle facetten rond verkeer en vervoer worden hierin meegenomen. 
Daarom is het belangrijk dat zoveel mogelijk mensen de enquête invullen.  
Het waterschap heeft wat betreft de snelheid van het verkeer op hun wegen twee 
smaken: 60 km/h of 80 km/h. Zij wijken daar niet vanaf. Ook wijst hij erop dat hij de 
strijd met het OM is aangegaan voor meer handhavingsbevoegdheden voor BOA’s, 
waaronder het handhaven op snelheid van het autoverkeer. Overtredingen door 
fieters worden wel aangepakt door BOA’s. 
Voor de gemeente is uitgangspunt dat de inrichting van de weg in overeenstemming 
moet zijn met de maximaal toegestane snelheid. 

- N.a.v. een opmerking over de slechte kwaliteit van de Vleerdamsedijk, 
Lodderlandsedjk, Heveringseweg en Boomweg antwoordt Leen dat hiervoor 
herinrichtingsplannen klaar zijn. Er is al gestart met het leggen van kabels. Het wordt 
een veiligere weg met meer ruimte voor fietsers. 
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- Tenslotte stelt Leen de vraag of er een voorkeur is om het openbaar vervoer door het 
dorpscentrum te laten rijden, zoals nu het geval is, of buitenom langs het strand (2e 
slag). De meningen blijken hierover verdeeld. 

 
Na dit agendapunt verlaat wethouder Schop de bijeenkomst. Ferry den Hoed bedankt 
hem voor zijn aanwezigheid en inbreng. 

 
4. (On)mogelijkheden woningbouw in Rockanje 

Mw. Eijs en dhr. Van Eck van de gemeente Voorne aan Zee geven een toelichting aan de 
hand van de bij dit verslag gevoegde presentatie. 
 
N.a.v. enkele gestelde vragen worden de volgende antwoorden gegeven door mw. Eijs 
en dhr. Van Eck: 
- Aan de Dwarsweg worden geen sociale huurwoningen gebouwd. De duurdere 

woningen die op deze locatie worden gebouwd horen bij het project waarbij de 
scholen en zaal De Merel langs de Dwarsweg zijn gesloopt. Bij de nieuwe school De 
Zeewinde en de nieuwe Merel zijn in het kader van dit project wel sociale 
huurwoningen gerealiseerd.  Ook wordt gesteld dat het bouwen van duurdere 
woningen voor doorstroming zorgt in het goedkopere segment. 

- Het vullen van weilanden tussen Rockanje en Oostvoorne met woningen past niet in 
het beleid van de provincie. Er worden hier en daar wel woningen gebouwd. Deze 
komen meestal voort uit het ‘kassenproject’. De provincie is echter uiterst 
terughoudend met het realiseren van complete woonwijken in het open gebied. 

- N.a.v. een vraag over de uitvoering van de dorpsvisie voor Rockanje zegt Ferry den 
Hoed dat de dorpsraad zoveel mogelijk probeert te bevorderen dat de dorpsvisie tot 
uitvoering komt. Eén van de onderwerpen is de route van het centrum naar de 1e 
slag die volgens de dorpsvisie aan aantrekkelijke route moet worden, een soort 
strandboulevard. De dorpsraad gaat praten met het bureau dat de dorpsvisie heeft 
opgesteld om te kijken wat er mogelijk is. 

- Er is op dit moment geen beleid voor dubbele bewoning. Er zitten veel haken en ogen 
aan omdat dergelijke woningen dan bijvoorbeeld gebruikt kunnen worden voor 
arbeidsmigranten of studenten. De gemeenteraad wordt binnenkort voorgesteld om 
kamergewijze verhuur te verbieden en vervolgens wordt gekeken welke 
uitzonderingen daarop gemaakt kunnen worden voor bijvoorbeeld dubbele 
bewoning. 

- Er zijn geen plannen voor het onderkelderen van woningen voor de opslag van 
regenwater. Opslag gebeurt voornamelijk in het buitengebied. 

- De gemeente is vooralsnog niet van plan om permanent bewoning op 
vakantieparken te legaliseren. Een recreatiepark voorziet in een bepaalde 
marktbehoefte. 

- Het evenemententerrein aan de Korteweg hoort bij fase 2 van de Drenkeling. De 
vraag is of het terrein blijft of niet. Er zijn niet veel evenementen. Het al dan niet 
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handhaven van het evenemententerrein wordt gekoppeld aan de discussie rond de 
mogelijke verplaatsing van het voetbalcomplex. 

- Voor fase 2 van de Drenkeling wordt een omgevingsplan voorbereid. Het plan kan in 
de tweede helft van het jaar klaar zijn, maar de uitvoering hangt af van de verdere 
procedure, waarbij bezwaar en beroep kan worden aangetekend.  

- Het bestemmingsplan voor fase 2 van de Drenkeling moet worden omgezet naar een 
omgevingsplan. Dit heeft te maken met de nieuwe Omgevingswet. In het plan zitten 
ook appartementen. Het nieuwe plan zal niet veel afwijken van het oorspronkelijke 
plan.  

 
5. Slui?ng 

Ferry dankt mw. Eijs en dhr. Van Eck voor het geven van de presentaVe en het beantwoorden van 
de vragen. Ook dankt hij de aanwezige bewoners voor hun construcVeve inbreng. Vervolgens sluit 
hij de bijeenkomst en nodigt hij eenieder uit voor een hapje en drankje. 
 
  


